
PROTOKÓŁ Nr XIV/2008
z przebiegu sesji zwyczajnej Rady Gminy Bojszowy

w dniu 18 lutego 2008r.

Obecni zgodnie z załączoną listą obecności.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Uchwalenie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
4. Przedstawienie wyników wyborów uzupełniających do Rady Gminy Bojszowy

i wręczenie zaświadczenia o wyborze radnego przez Przewodniczącą Gminnej
Komisji Wyborczej w Bojszowach.

5. Ślubowanie radnego.
6. Przedstawienie projektów uchwał.
7. Przyjęcie uchwał.
8. Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące.
9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
10. Zakończenie sesji.

Przebieg sesji:
Ad. 1- 3
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor otworzył sesję, powitał radnych i zaproszonych
gości oraz stwierdził prawomocność sesji – obecnych 13 radnych (spóźniony radny: Robert
Seweryn, nieobecny z powodu choroby radny: Rajmund Gondzik).
Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów –za.

Protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów – za.

   Uczczenie minutą ciszy śmierci Józefa Chrobok, najstarszego mieszkańca naszej gminy
  oraz tragicznie zmarłych lotników.

Ad.4
Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Bojszowach  Małgorzata Rokowska
przedstawiła wyniki wyborów uzupełniających do Rady Gminy Bojszowy
przeprowadzonych w dniu 27 stycznia 2008r.( w związku ze śmiercią radnego Czesława
Hachuły) oraz wręczyła zaświadczenie o wyborze radnego Andrzejowi Knopek.
Nowy radny Andrzej Knopek podziękował wyborcom i obiecał nie zawieść ich zaufania.

Ad. 5
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor odczytał treść ślubowania:

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej
mieszkańców.”

Radny Andrzej Knopek złożył ślubowanie: Ślubuję „Tak mi dopomóż Bóg.”

Przewodniczący Rady Gminy oraz Wójt Gminy złożyli gratulacje nowemu radnemu oraz
zadeklarowali daleko idącą współpracę.
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Ad. 6
Przedstawienie projektów uchwał.
Projekty uchwał przedstawili: Wójt Gminy Henryk Utrata oraz Sekretarz Gminy Longina
Giedwiłło.
Uchwała Nr XIV/62/2008 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Bieruńsko – Lędzińskiemu na realizację zadań statutowych Stowarzyszenia Na Rzecz Osób
Niepełnosprawnych "Radość Życia” zrzeszających członków z gminy Bojszowy.

Coroczne podjęcie uchwały w tej sprawie jest niezbędne, pomimo przeznaczenia środków
finansowych w uchwale budżetowej na ten cel.
Szczegółowe warunki udzielenia pomocy finansowej oraz przeznaczenie i zasady rozliczenia
środków zostaną określone w umowie pomiędzy Powiatem Bieruńsko-Lędzińskim a Gminą
Bojszowy.
Bez uwag radnych.

Uchwała Nr XIV/63/2008 w sprawie nadania nazwy ulicy Kwiatowej.

Uchwała Nr XIV/64/2008 w sprawie zaliczenia ulicy Kwiatowej do kategorii dróg
gminnych.

Uchwała Nr XIV/65/2008 w sprawie nadania nazwy ulicy Jodłowej.

Uchwała Nr XIV/66/2008 w sprawie zaliczenia ulicy Jodłowej do kategorii dróg gminnych.

Cztery powyższe uchwały zostały przedstawione przez Wójta w całości, ponieważ są
związane tematycznie. Dotyczą nadania nazw ulicom i zaliczenia tych ulic do kategorii dróg
gminnych.
Konieczność podjęcia tych uchwał powstała w związku z nowo powstałymi budynkami
mieszkalnymi oraz ustawowym obowiązkiem zaliczenia tych ulic do kategorii dróg gminnych
(pozytywna opinia Zarządu Powiatu w Bieruniu).
Przebieg ulic określają załączniki do uchwał:
- ul. Klubowa jest położona w Bojszowach (boczna od ul. Dąbrowskiej, równoległa
  do ul. Chmielnej),
- ul. Jodłowa położona jest w Świerczyńcu ( przy ul. Barwnej).

Bez uwag radnych.

Uchwała Nr XIV/67/2008 w sprawie opłat za świadczenia Gminnego Przedszkola
w Bojszowach.

Na skutek wszczęcia postępowania nadzoru prawnego w sprawie stwierdzenia nieważności
uchwały Nr XIII/58/2007 Rady Gminy Bojszowy podjętej w dniu 19 grudnia 2007r.
w sprawie stosowania opłat za usługi przedszkola, z uwagi na zmianę przepisów z dniem
1 stycznia 2008r. wynikła konieczność podjęcia nowej uchwały.
Zgodnie z ustawą o systemie oświaty Rada uchwala tylko wysokość opłaty stałej, która jest
uzależniona jedynie od czasu przebywania wychowanków w przedszkolu i ilości świadczeń
przekraczających minimum programowe, natomiast dzienne stawki związane z wyżywieniem
dziecka w przedszkolu ustala się zarządzeniem Wójta Gminy.
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Sekretarz Gminy Longina Giedwiłło, odpowiadając na pytanie radnego Grzegorza Tomala
wymieniła dzienne stawki związane z wyżywieniem dziecka w przedszkolu, które wynoszą:

4,50 zł - za korzystanie z 3 posiłków (śniadanie, obiad, podwieczorek)
3,25 zł – za korzystanie z 2 posiłków (śniadanie, obiad lub śniadanie, podwieczorek)
2,00 zł – za korzystanie z 1 posiłku (obiad)
1,25 zł – za korzystanie z 1 posiłku (śniadanie lub podwieczorek).

Innych uwag brak.

Uchwała Nr XIV/68/2008 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2008r.

Uchwała Nr XIV/69/2008 w sprawie przyjęcia Gminnego Systemu Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie na 2008r.

Uchwała Nr XIV/70/2008 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania
Narkomanii na 2008r.

Wymienione w uchwałach programy omówiła Sekretarz Gminy Longina Giedwiłło.

Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Gminny System
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Gminny Program Przeciwdziałania Narkomanii
są uchwalane na rok budżetowy.
Programy zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Zdrowia, Pomocy Społecznej,
Oświaty i Kultury.
Przyjęcie programów przez Radę Gminy jest podstawą działalności w tym zakresie dla
placówek oświatowych i Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.

Uwagi radnych:
Radny Andrzej Knopek – uważa, że programy są zbyt dokładne, z użyciem specjalistycznego
słownictwa, natomiast za mało jest nawiązania do naszej gminy odnośnie spraw: diagnozy
sytuacji alkoholowej o dane z policji dotyczące liczby interwencji, ilości nietrzeźwych
kierowców itp.
Brak też jest informacji na temat wymienionego w programie Punktu Interwencji
Kryzysowej, czy punktu konsultacyjnego.
Odpowiedź Wójta Gminy:
- przedstawione programy już od kilku lat wytyczają kierunki, które do tej pory się
  sprawdzają,
-  szczegółowe analizy, co do ilości wszelkich interwencji nie są ujmowane w programach,
  ponieważ informacje na ten temat wpływają do Rady Gminy z Policji, Izby Wytrzeźwień
 oraz Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej,
-  informacja na temat Punktu Interwencji Kryzysowej zostanie umieszczona na stronie
   internetowej.
Radny Grzegorz Tomala – zaniepokojony jest wzrostem dostępności do akoholu, nagminnym
łamaniem prawa w miejscach publicznych oraz sprzedażą alkoholu osobom nieletnim.
Koniecznie trzeba temu zapobiec.
Odpowiedź Wójta Gminy:
- w uzasadnionych przypadkach wszczyna się postępowanie o cofnięcie zezwolenia
  na sprzedaż alkoholu,
- w przypadkach łamania prawa interweniuje Policja.
Innych uwag brak.
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Uchwała Nr XIV/71/2008 w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego
w I kategorii zaszeregowania oraz ustalenia wartości jednego punktu w złotych stanowiących
podstawę do ustalenia miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego pracowników
nie będących nauczycielami – szkół podstawowych, gimnazjum i przedszkola.

Na wniosek dyrektorów placówek oświatowych ustala się wartość najniższego minimalnego
wynagrodzenia w wysokości 380,- zł (poprzednie minimalne wynagrodzenie 317,14 zł) oraz
zwiększa się wartość jednego punktu do kwoty 7,-zł (poprzednia wartość 5,89 zł).
Zmiana wartości punktu i najniższego minimalnego wynagrodzenia pozwoli uzyskać przez
pracowników administracji i obsługi w placówkach oświatowych minimalne wynagrodzenie
brutto w kwocie 1.126,-zł (wzrost płacy minimalnej - ok. 200,-zł , skutek finansowy
na podwyżki dla tych osób - ok.160 tys. zł).

Uwagi radnych:
Radny Grzegorz Tomala – nie aprobuje proponowanej wartości najniższego minimalnego
wynagrodzenia, zdaniem radnego kwota 380,-zł jest zbyt niska, w porównaniu
do proponowanego wynagrodzenia dla pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
w kwocie 750 zł, brak też jest zróżnicowania między długoletnim pracownikiem,
a pracownikiem nowo przyjętym.

Radny Robert Seweryn – podziela zdanie przedmówcy i stwierdza, że wysługa lat nie
powinna decydować o wynagrodzeniu, a wynagrodzenie zasadnicze winno być w miarę
równe.

W związku z powyższym, radny Robert Seweryn zgłosił wniosek formalny, aby zmienić
w uchwale kwotę wynagrodzenia zasadniczego z kwoty 380,-zł na kwotę 750,-zł, natomiast
wartość jednego punktu pozostawić w wysokości 7.-zł.

Wójt Gminy ustosunkował się do przedstawionego wniosku udzielając stosownych
wyjaśnień.

Radca prawny Mirosław Nosalik przedstawił swoje stanowisko w tej kwestii, z którego
wynika, że wniosek formalny nie może być głosowany, ponieważ dyrektorzy szkół, zgodnie
z prawem i w ramach posiadanych środków, przedłożyli Wójtowi Gminy propozycje
wynagrodzenia zasadniczego dotyczące ich pracowników.

W wyniku tego stanowiska Radny Grzegorz Sztoler zgłosił kolejny wniosek formalny, aby
wycofać omawiany projekt uchwały i skierować go na posiedzenie Komisji Zdrowia, Pomocy
Społecznej, Oświaty i Kultury.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony wniosek formalny
(w głosowaniu brało udział 14 radnych):

5 głosów – za
9 głosów – przeciw

Wniosek nie uzyskał akceptacji.
Innych uwag nie zgłoszono.

Uchwała Nr XIV/72/2008 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej.

Przedmiotem sprzedaży jest nieruchomość gruntowa o wartości przekraczającej kwotę
100 tysięcy Euro i wymaga zgody Rady Gminy.
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Sprzedaż dotyczy nieruchomości gruntowej o powierzchni 41.185m2 , położonej
w Bojszowach przy ul. Gościnnej (po lewej stronie w kierunku Pszczyny, wzdłuż ściany
lasu).
Teren jest przeznaczony pod budownictwo mieszkaniowe o niskiej zabudowie oraz
nieuciążliwą działalność usługową.

Uwagi radnych:
Radny Antoni Wilczek – poprosił, aby na przyszłość dokładniej określać położenie
wymienianych w uchwale nieruchomości gruntowych (brak mapek) oraz zapytał jaka będzie
cena 1 m2.
Radny Grzegorz Tomala – zapytał, czy wymieniona w uchwale nieruchomość będzie
sprzedawana jako działka budowlana, czy jako grunt rolny?
- sugerując podział tej nieruchomości na mniejsze działki zapytał, jak mieszkańcy naszej
  gminy mogą nabyć działkę ?

Odpowiedź Wójta Gminy:
- na dzień dzisiejszy trudno jest określić dokładną cenę 1 m2 ,
- samorządy przy sprzedaży gruntu muszą odprowadzać 22% podatku VAT,
- nieruchomość będzie sprzedana jako działka budowlana,
- zbycie nieruchomości następuje w trybie przetargowym (mieszkańca gminy również ten tryb
  obowiązuje),
- zgodnie z analizą finansową, biorąc pod uwagę obszar nieruchomości, korzystniejsza dla
  gminy jest sprzedaż  w całości, niż podział na małe działki.

Innych uwag brak.

Uchwała Nr XIV/73/2008 w sprawie zmian w budżecie na 2008r.

W związku z realizacją programu finansowego ze środków PFRON „Uczeń na wsi” zachodzi
konieczność wprowadzenia do budżetu wydatków w kwocie 16.477,- zł na realizacje tego
zadania.
Ze względu na fakt, że środki dotacji przekazane zostały w 2007r. do budżetu gminy i na
dzień podjęcia uchwały nie ma możliwości uruchomienia nadwyżki budżetowej (brak
zamknięcia wykonania budżetu za 2007r.) Wydatki na realizację programu pokryte są
dochodami własnymi z podatku od czynności cywilno-prawnych od osób fizycznych
z przeznaczeniem na zadania z zakresu pomocy społecznej.

Bez uwag radnych.

Uchwała Nr XIV/74/2008 w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego
w I kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu stawki wynagrodzenia dla
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojszowach.

Proponuje się ustalić najniższe wynagrodzenie zasadnicze dla pracowników Gminnego
Ośrodka Pomocy Społecznej w wysokości 750,-zł oraz przyjęcie wartości jednego punktu
w wysokości 7,-zł.
Obecnie pracownicy wynagradzani są zgodnie z przepisami Rozporządzenia Rady Ministrów
w oparciu, o które Rada Gminy Bojszowy określiła uchwałą w dniu 11 lutego 2005r.
wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 400,-zł, a wartość jednego punktu w kwocie 5 zł.
Bez uwag radnych.
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Uchwała Nr XIV/75/2008 w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy
Bojszowy na rzecz samorządu Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego.

Wymienione w uchwale zadanie inwestycyjne pn. „Modernizacja skrzyżowania ulic
Skromnej, Bojszowskiej i Wolskiej w Jedlinie z zastosowaniem „Cichych asfaltów”,
zostało umieszczone w budżecie gminy na rok 2008. Zgodnie z ustawą o finansach
publicznych zachodzi konieczność podjęcia uchwały o przekazaniu pomocy finansowej
w formie dotacji w łącznej kwocie 200 tys. zł na rzecz samorządu Powiatu Bieruńsko-
Lędzińskiego z przeznaczeniem na ten cel.
Bez uwag radnych.

Uchwała Nr XIV/76/2008 w sprawie przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego dla obszarów oznaczonych w załącznikach graficznych nr 1-4.

Sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów
w granicach wskazanych na załącznikach graficznych do uchwały, pozwoli spełnić potrzeby
mieszkańców zgodnie ze złożonymi wnioskami (około 116 wniosków).
Opracowaniem planu objęte będą tylko te obszary, których zmiana na cele zabudowy
mieszkalnej jest zgodna z ustaleniami „Studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego gminy Bojszowy”.
Planowane przeznaczenie obszarów tj. realizacja zabudowy mieszkaniowej, wolnostojącej
na wydzielonych działkach oraz nieuciążliwych działalności gospodarczych o charakterze
usługowo-wytwórczym nie będzie stanowić konfliktów przestrzennych i funkcjonalnych
dla terenów sąsiednich.
Wójt Gminy przekazał też informację, na temat sporządzenia studium uwarunkowań
i kierunków zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w rejonie linii
kolejowej i południowej granicy gminy Bojszowy (rzeki Korzyniec )w celu umożliwienia
eksploatacji złoża piasku, poprzez zmianę dotychczasowego przeznaczenia.
 Przystąpienie do sporządzenia projektu zmian studium poprzedzone zostanie wykonaniem
opracowań specjalistycznych dotyczących:
1) określenia szerokości filara ochronnego dla linii kolejowej,
2) zmian w stosunkach wodno-gruntowych, w tym zmiany przebiegu istniejącego cieku

wodnego Łękawka,
3) rozwiązań w zakresie obsługi komunikacyjnej związanej z wywozem piasku z obszaru

eksploatacji,
4) zabezpieczenia istniejącej linii wysokiego napięcia.

Radny Antoni Wilczek – zwrócił uwagę, że w wymienionych opracowaniach brak jest
informacji na temat zagospodarowania terenu po eksploatacji.
Odpowiedź Wójta – kierunek rekultywacji dla tego obszaru jest określony w uchwale
o rekultywacji.

Radny Grzegorz Tomala – prosi, aby mieć na uwadze miejsca dla terenów rekreacyjnych
(np. place do gier) oraz aby ze względu na zwierzynę leśną nie zabudowywać terenów blisko
lasów.

Innych uwag brak.

Uchwała Nr XIV/77/2008 w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Gospodarki
Komunalnej.
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Uchwała Nr XIV/78/2008 w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Zdrowia,
Pomocy Społecznej, Oświaty i Kultury

Uchwała Nr XIV/79/2008 w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rolnictwa,
Ochrony Środowiska, Handlu i Usług.

Zgodnie z deklaracją radnego Andrzeja Knopek,  uzupełnia się skład osobowy komisji
wymienionych w powyższych uchwałach.

Bez uwag radnych.

Ad.7
Przyjęcie uchwał:
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.
Uchwała Nr XIV/62/2008 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Bieruńsko – Lędzińskiemu na realizację zadań statutowych Stowarzyszenia Na Rzecz Osób
Niepełnosprawnych "Radość Życia” zrzeszających członków z gminy Bojszowy.

14 głosów – za

Uchwała Nr XIV/63/2008 w sprawie nadania nazwy ulicy Kwiatowej.

14 głosów – za

Uchwała Nr XIV/64/2008 w sprawie zaliczenia ulicy Kwiatowej do kategorii dróg
gminnych.
                                                 14 głosów – za

Uchwała Nr XIV/65/2008 w sprawie nadania nazwy ulicy Jodłowej.

14 głosów – za

Uchwała Nr XIV/66/2008 w sprawie zaliczenia ulicy Jodłowej do kategorii dróg gminnych.

14 głosów – za

Uchwała Nr XIV/67/2008 w sprawie opłat za świadczenia Gminnego Przedszkola
w Bojszowach.

11 głosów - za
  2 głosy  - przeciw

1 głos – wstrzymujący się

Uchwała Nr XIV/68/2008 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2008r.

13 głosów – za
  1 głos – wstrzymujący się
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Uchwała Nr XIV/69/2008 w sprawie przyjęcia Gminnego Systemu Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie na 2008r.

13 głosów – za
  1 głos – wstrzymujący się

Uchwała Nr XIV/70/2008 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania
Narkomanii na 2008r.

13 głosów – za
  1 głos – wstrzymujący się

Uchwała Nr XIV/71/2008 w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego
w I kategorii zaszeregowania oraz ustalenia wartości jednego punktu w złotych stanowiących
podstawę do ustalenia miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego pracowników
nie będących nauczycielami – szkół podstawowych, gimnazjum i przedszkola.

10 głosów – za
3 głosy – przeciw

  1 głos – wstrzymujący się

Uchwała Nr XIV/72/2008 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej.

11 głosów – za
  3 głosy - przeciw

Uchwała Nr XIV/73/2008 w sprawie zmian w budżecie na 2008r.

                                   14 głosów - za

Uchwała Nr XIV/74/2008 w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego
w I kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu stawki wynagrodzenia dla
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojszowach.

                                               14 głosów - za

Uchwała Nr XIV/75/2008 w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy
Bojszowy na rzecz samorządu Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego.

14 głosów – za

Uchwała Nr XIV/76/2008 w sprawie przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego dla obszarów oznaczonych w załącznikach graficznych nr 1-4.

14 głosów – za

Uchwała Nr XIV/77/2008 w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Gospodarki
Komunalnej.

14 głosów – za
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Uchwała Nr XIV/78/2008 w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Zdrowia,
Pomocy Społecznej, Oświaty i Kultury

14 głosów – za

Uchwała Nr XIV/79/2008 w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rolnictwa,
Ochrony Środowiska, Handlu i Usług.

                                            14 głosów – za

Ad. 8
Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące.
Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy Marka Kumor ( 19.12 2007 – 19.02.2008):

1) Spotkanie konwentu powiatowego w Chełmie Śląskim – 04.01.2008r.

2) Koncerty kolędowe w kościele w Bojszowach Nowych – 6 i 13 .01.2008r.
3) Spotkanie władz gminy z seniorami – hala sportowa 10.01.2008r.

4) Wspólne posiedzenie KZPSOiK z KGK – 15.01.2008r.
5) Mistrzostwa Śląska w Piłce Nożnej Sędziów – 19.01.2008r.

6) Spotkanie ze Związkiem Pszczelarzy – 20.01.2008r.
7) Memoriał Piłkarski im. Henryka Jasińskiego (podziękowanie dla Wójta)

8) Koncert  Zespołu „Cantabile” – Gminne Gimnazjum Bojszowy 01.02.2008r.
9) Spotkanie z członkami Koła Emerytów i Rencistów w Bojszowach – 30.01.2008r.

10) Uroczystości Jubileuszu 640-lecia Bojszów – Cielmice i Bojszowy 09.02.2008r.
11) Posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy – 15.02.2008r.

12) Trwają zebrania sprawozdawcze w jednostkach OSP.
Zaproszenie radnych na Dni Skupienia w dniu 15.03.br. oraz podziękowanie za udział
w spotkaniach.

Wójt Gminy Bojszowy przekazał następujące informacje:

· Remont strażnicy w Świerczyńcu.

· Zakup i montaż wiat przystankowych.

· Trwają prace związane z udrożnieniem kanalizacji na wysokości parku w Bojszowach.

· Ciągła naprawa zniszczeń (powybijane szyby na przystankach autobusowych,
zdewastowane kosze, połamane znaki drogowe).

· Montaż okien antywłamaniowych w strażnicy w Bojszowach (w związku
z planowanym utworzeniem punktu do korzystania z internetu w ramach programu
„Kształcenie na odległość na wsi”).

· Wykonanie poręczy w Domu Nauczyciela w Międzyrzeczu e celu ułatwienia
poruszania się osoby niepełnosprawnej.

· Zakup nowych tablic ogłoszeń.



-  10  -

· Realizacja prac TPSA (naprawa słupów telefonicznych, sieci teletechnicznej wg uwag
zgłaszanych przez mieszkanców).

· Przetarg na remont cząstkowy dróg gminnych.

· Procedura związana z wymianą rynien w budynku OSP w Międzyrzeczu.

· Projekty uproszczone na remont ul. Dąbrowskiej (przedłużenie do ul. Szyszkowej)
oraz ul. Wiklinowej.

· Podpisanie umowy z GPK dotyczącej gospodarki nieruchomościami.

· Podpisanie umowy z firmą „Agro-Kom” Jana Barona dotyczącej oczyszczania miejsc
publicznych i utrzymania terenów zielonych w gminie.

· Zlecenie projektu budowy boiska w Międzyrzeczu przy Szkole Podstawowej.

· Trwają prace inwestycyjne na ul. Pancerniaków.

· Planowany remont ul. Przecznej w Międzyrzeczu.

· Kontrola umów w ramach uchwały w sprawie szczegółowych zasad utrzymania
czystości i porządku na terenie gminy (szczegółowe wyjaśnienia na temat wywozu
odpadów nieczystości, Rada Gminy ma określić górne stawki za wywóz odpadów,
a zatem temat powróci, kiedy nastąpi konieczność podjęcia stosownej uchwały).

· Przetarg na zakup samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych.

· Umorzenie pożyczki z „niskiej emisji” (decyzja WFOŚiGW ).

· Trwa procedura w sprawie realizacji inwestycji dotyczącej ulic Świętego Jana
oraz Międzyrzecznej ( dwa niezależne projekty).

· Decyzja w sprawie budowy chodnika przy ul. Cichy Kącik (budowa chodnika będzie
uruchomiona w ramach zadań powiatu).

· Wykończenie parkingu przy szkole w Świerczyncu.

· Temat usuwania zwłok potraconych bezdomnych czy leśnych zwierząt
oraz koszty związane z wyłapywaniem bezdomnych zwierząt i przewozem ich
do schroniska dla zwierząt.

Zapytania i interpelacje radnych:.

Radny Grzegorz Sztoler – poruszając sprawę opłat za wywóz śmieci, wyraził odmienne
zdanie niż Wójt i stwierdził, że z jednej strony jest obowiązująca uchwała o górnych stawkach
za wywóz odpadów, a z drugiej strony gmina wywiera presję na mieszkańcach, aby zawierali
umowy z prywatnymi przedsiębiorcami, co powoduje negatywne reakcje mieszkańców.
Zdaniem radnego trzeba ten problem koniecznie rozwiązać.
- jako członek Komisji Statutowej poprosił, aby projekty uchwał były kierowane na komisje,

- poprosił o ustalenie składu Komisji Rewizyjnej,
- podobno planowany chodnik przy ul. Międzyrzecznej ma być tylko do oczyszczalni,
  w związku z tym postuluje, aby w miarę możliwości chodnik był wykonany do drogi
  w kierunku Woli, względnie o poszerzenie pobocza dla ruchu pieszego i rowerowego
  (jako przykład podał brak odcinka chodnika przy ul. Ruchu Oporu, wzdłuż lasu
   do ul. Gościnnej).
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Radny Antoni Wilczek – poruszając temat opłat za śmieci, poddał do przemyślenia
propozycję zakupu samochodu dla GPK, a przez to możliwość decydowania o cenach,
uważa, że jako udziałowcy w spółce Master, nasza gmina powinna mieć upust przy
składowaniu śmieci, stwierdza, że w innych gminach opłaty za wywóz śmieci są niższe
(np. w Brzeszczach opłata za kubeł wynosi 9,50 zł a w naszej gminie 18 zł).
- wnioskuje o wystąpienie z pismem do Starostwa w sprawie montażu barier ochronnych
  (odbojnic) w następujących miejscach: ul. Ruchu Oporu na wysokości lokalu „High
  Society”, na skrzyżowaniu ulic Ruchu Oporu, Korzenickiej, Cichy Kącik oraz wyjazd
  z ul. Prostej na ul. Cichy Kącik,
- uwaga dla redaktora „Naszej Rodni”, o braku jakiejkolwiek wzmianki w gazecie na temat
  nowego zegara na wieży kościoła w Bojszowach Nowych.
Radny Krzysztof Ścierski – zapytał o możliwość zainstalowania fotoradarów na ul. Ruchu
Oporu.
Radny Robert Seweryn – do kogo należy się zwracać w sprawie bezdomnych psów,
szczególnie poza godzinami pracy Urzędu?
Grzegorz Tomala – czy będą nowe projekty dla szkół, finansowane z UE?

Radny Adam Wybraniec – wnosi o interwencję w sprawie instalacji świateł na
skrzyżowaniu w Ścierniach,

- zgłosił uwagi i obawy mieszkańców odnośnie inwestycji na ul. Pancerniaków.

Ad. 6
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje:

Przewodniczący Rady Gminy udzielił odpowiedzi na pytania dotyczące komisji:
- projekty uchwał będą kierowane do zaopiniowania przez poszszególne komisje,

- Komisja Rewizyjna działa zgodnie ze statutem, jeżeli chodzi o uzupełnienie
  składu osobowego, sprawa rozwiązana będzie po uchwaleniu przez Radę Gminy zmian
  w Statucie (prace Komisji Statutowej trwają).

Gospodarka odpadami – obowiązkiem gminy jest zabezpieczenie gospodarki odpadami,
Wójt podziela zdania radnych dotyczące opłat za wywóz śmieci, uważa, że jest drogo, ale
cenę dyktuje rynek, firmy prowadzą komercyjną działalność i mają swoje kalkulacje.
Zgodnie z przepisami właściciel nieruchomości musi mieć zawartą umowę na wywóz śmieci
jednak ustawodawca nie przewidział, co w przypadku, gdy stawki są za wysokie.
Przedstawił niekorzystną kalkulację związaną z zakupem samochodu dla GPK i jego
utrzymaniem (amortyzacja, obsługa, paliwo remont, podatek, ubezpieczenie itp.)
Zdania z zakresu gospodarki odpadami są realizowane dzięki partnerskiej spółce „Master”
( tu szczegóły na temat działalności tej spółki), dzięki której większość problemów jako
gmina mamy rozwiązanych.

Chodnik na ul. Międzyrzecznej – za wcześnie na konkretną odpowiedź, w sprawie
budowy chodnika zostanie wszczęte postępowanie administracyjne dla mieszkańców
ul. Międzyrzecznej, inwestycje są realizowane zadaniowo, a nie miejscowościami
i w zależności od posiadanych środków finansowych.

Bariery ochronne – zadanie będzie zrealizowane.
Fotoradary – koszty instalacji są zbyt wysokie (jeden fotorar ok. 50 tys zł ), tym bardziej, że
wszystkie zniszczenia na ul. Ruchu Oporu są spowodowane przez nietrzeźwych kierowców.
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Zgłaszanie bezdomnych psów – w Urzędzie Gminy: Wojciechowi Borucińskiemu,
Romanowi Horst, Wójtowi Gminy.
Projekty dla szkół – nowe projekty będą realizowane, pomysły są, czekamy na ogłoszenie
konkursów, w których moglibyśmy wziąć udział.
Światła – decyzja w tej sprawie leży w gestii zarządcy drogi, wniosek powiatu został poparty
przez tutejszy Urząd.
Inwestycja na ul. Pancerniaków – jest zadaniem starostwa, prawidłowy przebieg inwestycji
jest nadzorowany przez pracowników Urzędu oraz przez Wójta Gminy, prace są zgodne ze
sztuką budowlaną.

Ad.7.
Przewodniczący Rady Gminy Bojszowy Marek Kumor formułą „Zamykam sesję Rady
Gminy Bojszowy” zakończył obrady sesji.
Protokołowała: L. Kucz
Bojszowy, dnia 27.02.2008r.


